
 

 

Zápis č. 01/2022 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 24.3.2022 ve 13:00h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Štěpán Říha, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý (online), 

Stanislav Němec, Josef Vrba (online), Jan Macharáček, Jozef Regec  

Omluveni: František Stejskal, Petr Vrážel, Jiří Zorník 

 

Revizní komise: Kamila Benčová, Jana Kavanová 

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS, Marta 

Gabrielová – zápis, Vítězslav Holub – zástupce VV ČUS 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Informace předsedy JmKO ČUS 

3. Informace krajského referenta 

4. Výsledek hospodaření 2021, rozpočet 2022 

5. Anketa Sportovec roku v okresech 

6. Informace ze spolků, v nichž 

7. Různé, diskuse 

 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek – přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná. 

Přivítal hosta V. Holuba – šéfa projektu SCS a našeho zástupce ve VV ČUS. Hned na začátku 

jednání poděkoval naší dlouholeté zaměstnankyni paní Bednářové, která odchází do důchodu a 

popřál k významnému jubileu panu Sýkorovi, předsedovi Tělovýchovné unie Brněnska. 

 

2) Informace předsedy JmKO ČUS 

Pan předseda Vojtěch Bártek předal slovo hostu panu Holubovi, který krátce vysvětlil svůj 

pohled na situaci, kolem pna Koudelky, která se řešila koncem minulého roku. Navrhl, aby p. 

Koudelka plnil úkoly směrem ven (kraj, svazy) a p. Gabrielová by měla náplň práce směrem 

k centrálnímu ČUSu a účastnila se pracovních seminářů krajských referentů.  

 

p. Bártek – poděkoval panu Holubovi za vstřícné jednání a vyřešení situace. 

p. Koudelka – poděkoval, za vyřešení, je to pro nás akceptovatelné. 

 

Po tomto bodu se pan Holub rozloučil a opustil jednání. 

 

3) Informace krajského referenta 

Krajský referent Jakub Koudelka podal informaci o tom, že na hokeji dochází k nějakým 

sporům, a protože my jim vedeme účetnictví a nemají právní subjektivitu. Pan Regec jako 

předseda revizní komise požádal o předání výsledků, ale dle stanov o ně může požádat jen VV 

hokeje, takže oficiálně mu údaje vydat nemůžeme. 

p. Regec – zdá se mu to nelogické, jak to může zkontrolovat, když je nemá. 

p. Šíma – informoval, že sekretář hokeje má zájem o zrušení bankovního účtu ve Fio bance, 

který byl kvůli nim v minulosti zřízen a nyní ho již nevyužívají.  



 

 

 

Usnesení – zrušit účet ve Fio bance a převést peníze na účet u Monety 

Pro: všichni, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Dále krajský referent informoval o tom, že na všech sedmi SCS letos končí funkční období a 

bylo vypsáno výběrové řízení na nové předsedy. Z Prahy je opět zájem na tom, aby jím byl 

krajský referent. 

 

Pan Koudelka připomněl, že v minulosti byla několikrát naplánována schůzka okresních 

představitelů s hejtmanem a také několikrát kvůli kovidu zrušena. Nyní je předběžně domluven 

s panem hejtmanem, že by se schůzka mohla uskutečnit v květnu. Přesný termín zatím nebyl 

stanoven. 

 

4) Výsledek hospodaření 2021, rozpočet 2022 

Krajský referent Jakub Koudelka seznámil přítomné s jednotlivými položkami rozpočtu. 

Finance nejsou schváleny, tak jsou tyto rozpočty předběžné a zatím bychom je asi 

neschvalovali.  

 

5) Anketa Sportovec roku v okresech 

Krajský referent Jakub Koudelka se dotázal, jak mají vyhlášení ankety naplánované 

v jednotlivých okresech. 

Blansko – odhlasováno na VV, že nebude, nemají dostatek nominací 

Břeclav – 50/50 nemají nominace i přes urgence.  Řeší, jak to udělat důstojně, když není z čeho 

vybírat. 

Pan Koudelka poprosil tyto dva okresy, aby zkusili udělat nějakou jinou akci, na kterou by 

pozvali pana hejtmana. Pan hejtman projevil zájem se na všechny galavečery Sportovec roku 

podívat, tak abychom to místo toho nabídli jinou akci, na které se bude moci seznámit s naší 

prací v okresech. 

Ostatní okresy již mají naplánované termíny v průběhu dubna a května. 

Krajský sportovec se uskuteční 26.5.2022, místo konání zatím nebylo určeno. 

 

6) Informace ze spolků, v nichž je JmKO členem 

Pan místopředseda Petr Šíma krátce informoval o dění ve spolcích: 

JKULK – již není funkční, bude potřeba spolek zrušit 

BCSN – tam je vše bez problému 

MSK – změna členů, odstoupil STAREZ – SPORT, a.s. a místo něj se stal členem Sportovní 

klub Plážák, z. s., JmKO ČUS se stala předsedou výboru 

Regionální sport – koncem roku 2021 obdržel dotaci 280 tis. Na projekt Sport ve školách. Od 

dubna budou fungovat kroužky v základních školách jihomoravského kraje. Od září bychom 

tento projekt měli financovat z prostředků z memoranda. Už se přihlásilo několik škol a už 

máme 20 kroužků. Pokud ještě někdo má nějakou školu vytipovanou, pošlete na 

sima@starezsport.cz , aby se mohly podepsat smlouvy a kroužky začaly i na dalších školách. 

p. Kolesa – má 7 škol, které mají zájem začít od září. 

 

Pan Koudelka doplnil, že se JmKO ČUS ve spolupráci se společností STAREZ – SPORT, a.s. 

mailto:sima@starezsport.cz


 

 

spustila oficiální projekt Sport pro Ukrajinu na pomoc dětem urpchlíků, aby mohli sportovat, 

smysluplně trávit volný čas a alespoň na chvíli nemyslet na hrůzy války. Projekt je podporován 

městem Brnem a Jm krajem. 

 

 

7) Diskuse, různé 

p. Benčová – pna Hrazdíra z vážných zdravotních důvodů odstoupil z funkce předsedy RK, 

členem zůstává, dohodli se, že předsedkyní bude p. Benčová 

 

p. Kolesa – Čusáček – prosba, zda by mohl být na titulní straně s pane Neusserem 

 

Na závěr předseda Vojtěch Bártek poděkoval účastněným za kvalitní jednání a ukončil jednání 

Krajské rady. 

 

 

 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

 

V Brně dne 24 .3.2022 

Zapsala: M. Gabrielová 


